
FORUM 1A

Besluitenlijst forum 1A van 27 november 2018

Aanwezig:
Voorzitter: Dhr. J.A. Hofman
College: Burgemeester Kompier en wethouder Reijven 
Ambtenaren: -
Besluitenlijst: Mw. N.A.J. Rutgers-Segers
Insprekers: -

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Bodegraven, E. Iwema, E. Splinter, M.A.

Boer, B. de Jong, E. de
Van Staveren - 
Pouwels L.C.

Boer, F.H.A. de X Kamper, G.J.F X Starre, A. van der X

Boudewijn, M.S. Kleef, P.J.M. van Troostwijk, M.

Bovenkerk, B.J. Kloosterboer, A.E. Veldboer, J.C.M.

Bovenkerk-
v.Oosterom, M.C.

X Koolaard, J.C. Verseveld, I. van

Buis, A.J.L. X Korver, T.M. X Visser, J.D. X

Bus, B. Molenaar, C.T.M. Vliet, K. van der X

Eijk, S. van Nieuwland-Rijs, E. Waal, H.J.

Glas, A.E. X Nijman, G.J.E. Wagenaar, R.J. X

Graaf, H. de Nugteren, W. X Zutt, F.J.A X

Hartog, G.N. Rep, G.J. Zuurbier, N.J.
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Hoejenbos, B Ringers, P Zwart, N.

Hofman, J.A. Ruiten, G.F.

Hoogeboom, J.G. X Schoutsen, M.G.C X

FORUM 1A

Komt 
op

Actielijs
t

Onderwerp

1. Opening De voorzitter opent de vergadering en heet de 
aanwezigen van harte welkom.

2. Besluitenlijst 
forumvergaderingen  9 en 
16 oktober 2018

De besluitenlijsten worden vastgesteld.

3. Actie- en 
toezeggingenlijst

Het forum kan instemmen met het van de lijst 
afhalen van de afgehandelde onderwerpen.

4. Afdoening ingekomen 
stukken aan de raad

Het college zegt toe de vraag van de CU over 
ingekomen stuk B02 (e-mail van Burgercomité 
Nederland over Volksreferendum) nog schriftelijk 
te beantwoorden.

Wethouder Reijven nodigt mevrouw Bovenkerk 
uit voor een gesprek n.a.v. een mondelinge 
vraag van mevrouw Bovenkerk over de 
beantwoording van technische vraag 4 van 
GroenLinks over IS D07 (raadsmemo over 
voortgang inkooptraject Jeugdbescherming en –
reclassering).

Het forum stemt in met de voorgestelde wijze 
van afdoening t.b.v. de raad op 11 december 
2018.

X

5. Mondelinge 
mededelingen vanuit de 
commissie sociaal 
domein

De heer Zutt vertelt dat de commissie op 14 
november een bezoek gebracht heeft aan 
Triversum met een presentatie over de 
crisisdienst Jeugd NHN. Daarnaast zijn er 
tijdens de vergadering zorgen geuit over de 
aanbesteding Jeugdzorg Plus. Voor de overige 
bespreekpunten verwijst de heer Zutt naar de 
(concept)besluitenlijst.
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De heer Wagenaar verzoekt de Commissie 
Sociaal Domein om een advies of stand van 
zaken aan de raad te geven over Veilig Thuis.
Wethouder Reijven zegt toe de Commissie 
Sociaal Domein op 6 december te informeren 
over de stand van zaken bij Veilig Thuis en 
aansluitend de voltallige raad middels een 
raadsmemo.
De portefeuillehouder adviseert de commissie 
om te wachten met het formuleren van een 
advies tot 15 januari 2019, wanneer er een 
begroting ligt en er meer duidelijkheid is over het 
verscherpt toezicht.

X

6. Verordening 
maatschappelijke 
ondersteuning gemeente 
Langedijk 2019

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 11 december 
kan.

De voorzitter verzoekt KL om het aan de griffie 
door te geven als het toch een hamerstuk wordt.

7. Zienswijze GR GGD 
Hollands Noorden

Wethouder Reijven zegt, na een vraag van GL, 
toe zijn collega in Heerhugowaard tijdens de 
decembervergadering aan te spreken over het 
feit dat Heerhugowaard geen programma over 
eenzaamheid wenst (zoals gesteld wordt in 
Bijlage 2 Bestuurlijke reactie 
programmabegroting 2019, GGD HN) en te 
informeren naar de beweegredenen hiervoor.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 11 december kan.

X

8. Verordening commissie 
bezwaarschriften en 
Klachtenverordening

Portefeuillehouder Kompier zegt toe dat in 
beide verordeningen expliciet wordt opgenomen 
dat namen van toehoorders niet in het verslag 
worden vermeld.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 11 december kan.

X
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FORUM 2A

Besluitenlijst forum 2A van 27 november 2018

Aanwezig:
Voorzitter: Mw. E. Nieuwland
College: Wethouder Jongenelen en wethouder Nieuwenhuizen
Ambtenaren: Mevrouw Smit
Besluitenlijst: Dhr. G.J. de Graaf
Insprekers: De heer Tijm

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Lid Forum
Aanwezi
g

Bodegraven, E. Iwema, E. X Splinter, M.A.

Boer, B. de Jong, E. de X
Van Staveren - 
Pouwels L.C.

Boer, F.H.A. de Kamper, G.J.F Starre, A. van der

Boudewijn, M.S. Kleef, P.J.M. van Troostwijk, M. X

Bovenkerk, B.J. X Kloosterboer, A.E. X Veldboer, J.C.M.

Bovenkerk-
v.Oosterom, M.C.

Koolaard, J.C. Verseveld, I. van X

Buis, A.J.L. Korver, T.M. Visser, J.D.

Bus, B. X Molenaar, C.T.M. X Vliet, K. van der

Eijk, S. van X Nieuwland-Rijs, E. Waal, H.J. X

Glas, A.E. Nijman, G.J.E. X Wagenaar, R.J.
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Graaf, H. de X Nugteren, W. X Zutt, F.J.A

Hartog, G.N. X Rep, G.J. Zuurbier, N.J.

Hoejenbos, B Ringers, P X Zwart, N. X

Hofman, J.A. Ruiten, G.F. X

Hoogeboom, J.G. Schoutsen, M.G.C.

FORUM 2A

Komt 
op

Actielijs
t

Onderwerp

1. Opening De voorzitter opent de vergadering en heet de 
aanwezigen van harte welkom.

2. Voorbereidingsbesluit 
Havenplein Broek op 
Langedijk

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 11 december 
kan, omdat KL verwacht niet in te kunnen 
stemmen met het voorliggende besluit.

3
.

Bestemmingsplan Koedijk 
en Oudkarspel

Wethouder Jongenelen doet twee 
toezeggingen die vóór de raad van 11 
december nagekomen zullen worden:

- Er wordt uitgebreider gereageerd op 
technische vraag 5 van KL, vóór de raad 
van 11 december.

- Er wordt vóór de raad van 11 december 
duidelijkheid gegeven over de status 
van de woning aan Voorburggracht 483-
493 (woning-bedrijf).

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 11 december 
kan, in afwachting van de beantwoording van de 
wethouder op de twee vragen.

X

4
.

Normenkader 2018 De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 11 december kan, 
mits er een positief advies van de 
auditcommissie komt.
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5
. 

Slotwijziging 2018 De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
hamerstuk naar de raad van 11 december kan.

6
.

Belastingverordeningen 
2019

Wethouder Nieuwenhuizen zegt, op verzoek 
van CU, toe om een overzicht toe te sturen over 
de tarieven lijkbezorgingsrechten sinds het 
openen van de Oostelijke begraafplaats.

De voorzitter concludeert dat het onderwerp als 
bespreekstuk naar de raad van 11 december 
kan, omdat GL aangegeven heeft mogelijk een 
amendement in te dienen om het beslispunt over 
het mandaat geven aan het college om tarieven 
te wijzigen.

X

7
.

Oplegnotitie GroenLinks, 
Verslag 
bewonersavonden

De oplegnotitie wordt besproken.
De heer Tijm spreekt in namens Vereniging 
Baas in eigen Buurt.

Wethouder Jongenelen zegt toe in januari 
2019 een voorstel aan de raad voor te leggen 
waarin een keuze aan de raad gevraagd wordt 
voor een doorvaarbaarheidsvariant. 

X

8
.

Oplegnotitie GroenLinks 
Beleid regionale 
Woonvisie

De oplegnotitie wordt besproken.

De voorzitter sluit de vergadering om 22.08 uur.
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